


報讀 2025/26 學年國際小學部及英文小學部小一


本校國際小學部及英文小學部將於 2024 年 6 月 1 日（星期六）開始接受 2025/26 年度小一入學申請，詳情如下：

首輪面試 報讀日期	2024 年 6 月 1 日（星期六）至 2024 年 8 月 31 日（星期六）
報讀方法	<ol style="list-style-type: none">1. 透過自動櫃員機將 \$50 報名費存入指定恆生帳戶（287-003172-001）。收據正本需於面試日交回，請妥善保存。2. 使用以下網址申請或掃描下方二維碼填妥「網上入學申請表」，並上載所需文件。 http://hk.ekinder.com.hk/ttspss_application.php 
需上載文件	<ol style="list-style-type: none">1. 證件相 1 張；2. 學童出生證明書或香港居留證明；3. 近期的評估報告或成績表；4. 報名費（\$50）收據副本。

如有查詢，請致電本校 2777-3679 聯絡呂小娟老師。

Application for Admission to Primary One at IJSS and PS for 2025/26

Please note that applications for admission to *J/P.1 at International Junior School Section and English Primary School Section in 2025/26 will start on Saturday, 1st June 2024*. Details are as follows:

Application period for first round interview	<i>Saturday, 1st June 2024 to Saturday, 31st August 2024</i>
Application method	<ol style="list-style-type: none">1. Please transfer the application fee (\$50) to the School's Hang Seng Bank account (287-003172-001) through ATM. Keep the original receipt and submit it to the School on the interview day.2. Complete the 'Online Application Form' and upload the required documents to the following website http://hk.ekinder.com.hk/tpsps_application.php OR by <i>scanning the QR code below</i> 
Documents to upload	<ol style="list-style-type: none">1. A passport photo;2. The applicant's Birth Certificate or Entry Permit to Stay in Hong Kong3. Recent assessment reports or academic reports;4. A photocopy of the receipt of application fee (\$50).

Should you have any queries, please contact Ms. LUI Ally at 2777-3679.